



**Italian Career Day**旨在加强中国重点大学和意大利企业之间的合作。

我们很荣幸地推出由意大利驻沪总领事馆、同济大学和意大利对外贸易委员会 - ICE在上海共同组织的第一届 Italian Career Day。

Italian Career Day是意大利企业与中国人才的交流平台，为双方提供机会参与有人力资源领域的专业人士出席的中国人力资源与劳动市场的研讨会。

Italian Career Day当天上午将有一场会议，来自主办方领导、大学教授和人力资源领域的专业人士将在会上发言。

Italian Career Day为学生们提供了与知名意大利企业面对面交流的机会，了解他们在中国和在意大利的发展、企业文化以及有关专业领域的全面的实用信息。

意大利企业有机会介绍他们在中国的经营策略，和来自同济大学以及其他华东的各所大学的求职者接触。

请前往[意大利企业登记表](#)和[中国求职者登记表](#)报名。

**日期:** 2011年12月6日, 星期二  
**地点:** 同济大学综合楼1楼, 四平路1239号  
**日程安排:**  
 09:00-12:00 会议  
 12:00-13:00 午歇  
 13:00-17:00 意大利企业(每家企业有独立的洽谈桌)与中国求职者洽谈

**Italian Career Day aims to strengthen the cooperation between top Chinese universities and Italian companies.**

Organized by Consulate General of Italy in Shanghai, Tongji University and Italian Trade Commission - ICE, we are glad to introduce the First Italian Career Day in Shanghai.

Italian Career Day is an exchange point between Italian companies and Chinese talents and the opportunity to attend seminars about HR and Labor market in China with the presence of qualified professionals in HR industry.

Italian Career Day will include a **Conference** from authorities, university professors and HR professionals in the morning.

Italian Career Day provides an **opportunity for the students to have face-to-face communication with the well-known Italian companies**, to understand the companies' development in China and Italy, company culture and all-rounded useful information about the professional fields.

Italian companies have the opportunity to introduce their China business strategy and **get in touch with potential candidates** from Tongji University and other relevant Universities in Eastern China.

Please go to the [Registration Form for Italian Company](#) and the [Registration Form for Chinese Candidate](#) in order to submit your application.

**Date:** December 6th 2011, Tuesday  
**Venue:** Ground Floor, Zonghe Building, 1239 Si Ping Road  
**Agenda:**  
 09:00-12:00 Conference  
 12:00-13:00 Break  
 13:00-17:00 Matching between Italian companies (each company will have its own individual Desk) and Chinese candidates

主要赞助商 Main Sponsor

